
  

 

 

 
 

Protokoll fra møte i Markedsutvalget for reinkjøtt 
Torsdag 19. desember 2023, 08:00 til 10:00, Teams-møte 

Til stede:  John Anders Lifjell (NRL) 

Morten Floor (LMD)  

Johan Martin Eira (NRL) 

Grete Sjurgard (NRL)  

Forfall:  Arnstein Stensaas (PRL) 

Fra Landbruksdirektoratet:  Sissel Olsen (referent) 

 

Møteagenda 

    Vedlegg 

Sak 49 23 Godkjenning av møteinnkalling og dagsorden  

Sak 50 23 Slaktestatus og markedssituasjon  

Sak 51 23 Informasjon om Bocuse d’Or   

Sak 23 23 Godtgjørelse for utvalgsleders timebruk  X 

Sak 52 23 Eventuelt   

   



 

 

Sak nr. 

49/23 

 Markedsutvalget for 
reinkjøtt 

Behandling: 

07.11.23 

Tittel: 

Godkjenning av møteinnkalling og dagsorden 

LDir saksnr: 

23/42190                                    

 

Møtebehandling:  

Vedtak:  Møteinnkalling og dagsorden ble enstemmig godkjent. 

Vedlegg/dokumenter: Var sendt ut i forkant av møtet. 

 

Sak nr. 

50/23 

 Markedsutvalget for 
reinkjøtt 

Behandling: 

07.11.23 

Tittel: 

Slaktestatus og markedssituasjon 

LDir saksnr: 

23/42190                                    

 

Møtebehandling:  Sekretariatet orienterte om slaktestatus per uke 50. Informasjonen om rein 
slaktet på slakteri var lagt ut på Landbruksdirektoratets nettsider under 
Nøkkeltall for reinslakt i forkant av møtet. 

Per 18. desember var det slaktet 57 060 rein ved godkjente slakterier. Dette er 
en økning fra samme tid i fjor hvor det var slaktet 45 947 rein. 
Gjennomsnittsvekten var 22,2 kg, mens kalveprosenten var 83 prosent. 
Sammenlignet med samme tid i fjor er gjennomsnittsvekten ned litt over ett 
kilo, noe som kan skyldes økningen i antall kalv som er slaktet i høst. 

Per 1. desember var det 703,7 tonn reinkjøtt på lager (inkl. bein). Dette utgjør 
615,3 tonn beinfri kjøttvare. Dette er en økning fra måneden før. Økningen 
skyldes at det er mer finnbiff og biff på lager. 

Markedsutvalget frykter at bedriftene vil sitte med større lagerbeholdning 
enn de har gjort de siste årene, ved inngangen av neste års slaktesesong, og 
sier at markedet trenger en positiv utvikling. 

Markedsutvalget må gjøre en vurdering av hvor trykket på markedsføringen 
skal være i 2024. Utvalget frykter at forbrukerne vil stramme enda mer inn på 
forbruket sitt, og fortsette å velge billigere alternativer også i 2024. 

 

Vedtak:  Til orientering for Markedsutvalget.  

Vedlegg/dokumenter: Ingen vedlegg 

 

Sak nr. 

51/23 

 Markedsutvalget for 
reinkjøtt 

Behandling: 

07.11.23 

Tittel: 

Informasjon om Bocuse d’Or  

LDir saksnr: 

23/42190                                    

 



 

 

Møtebehandling: 

 

Leder orienterer om status for Markedsutvalgets involvering i Bocuse d’Or 
Europe 2024. Kostnaden for sponsoratet med GL Events blir totalt på 
523 250 kr inkl. mva. 

Produktene som skal brukes under konkurransen er flatbiff, tunge og skank. 

Markedsutvalget må ha en egen pressemelding rundt dette som skal ut 9. 
januar, samtidig med den franske pressemeldingen.  

I tillegg til Bocuse d’Or skal det arrangeres en storhusholdningsmesse, Expo, i 
Trondheim Spektrum. Leder og sekretariatet jobber sammen med Oi!mat om 
stand på messa. 

Leder orienterer også om at Trøndelag fylkeskommune har lagt inn en 
søknad til Innovasjon Norge på vegne av Markedsutvalget, hvor 
Markedsutvalget har fått innvilget et tilskudd på rett i overkant av 100 000 
kroner. 

Videre orienterer leder om at Lerøy har full kontroll på distribusjonen av 
reinkjøtt til de europeiske konkurranselandene. 

Vedtak:   

Vedlegg/dokumenter: Ingen vedlegg. 

 

Sak nr. 

23/23 

 Markedsutvalget for 
reinkjøtt 

Behandling: 

07.11.23 

Tittel: 

Godtgjørelse for utvalgsleders timebruk  

LDir saksnr: 

23/42190                                    

 

Møtebehandling: 

 

Leder i Markedsutvalget forlater møtet når sak 23/23 Godtgjørelse for 
utvalgsleders timebruk, skal behandles. Morten Floor må også forlate møtet 
før denne saken ble behandlet. 

Leder i Markedsutvalget har levert timeliste for arbeidstimer utover 
utvalgsmøter i 2022 og 2023. Totalt antall timer innlevert er 274 timer, og 
leder ønsker kr 187 500,- inkl. mva for arbeidet. 

Det er kun Grete og Johan Martin som er til stede i møtet, og det blir derfor 
avgjort at sekretariatet skal sende saken ut til de andre medlemmene som 
sirkulasjonssak på e-post. Grete og Johan Martin gir sin tilslutning til kravet 
om godtgjørelse, i møtet. 

Vedtak:  Sekretariatet lager sirkulasjonssak som sendes ut til medlemmene i 
Markedsutvalget på e-post. 

Vedlegg/dokumenter: Var sendt ut i forkant av møtet. 

 

Sak nr. 

52/23 

 Markedsutvalget for 
reinkjøtt 

Behandling: 

07.11.23 

Tittel: 

Eventuelt 

LDir saksnr: 

23/42190                                    

 



 

 

Møtebehandling: 

 

Ingen saker var meldt opp under Eventuelt. 

Vedtak:   

Vedlegg/dokumenter:  
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